

## 社會科學副學士(社會工作) 兼讀制課程 2017-18 年度入學申請



### 現已接受 2017-18 年度入學申請 課程諮詢座談會 (設有即場報名及面試)

#### 參加課程諮詢座談會，你可以：

- 了解我們的課程(共 74 學分)內容
- 與任教課程老師對談
- 與課程(兼讀制)學生分享

座談會內將安排即場報名及面試，並接受以八達通繳交或恒生銀行(戶口：359-300001-004)櫃員機預繳之報名費港幣\$150 正；或

未能出席者，可下載入學申請表格、填妥及寄回本學院，以便安排面試。

#### 課程資料

- 課程(共 74 學分)內容及上課安排
- 本課程畢業生合資格申請成為註冊社工
- 學生於課程內須完成兩個全日制模式實習
- 修業期: 3 年 (兼讀制)
- 學費: 約港幣 \$167, 800
- 上課地點: 九龍塘校舍

#### 諮詢座談會 + 即場報名及面試

日期: 2017 年 3 月 4 日(六)

時間: 座談會 - 下午 3 時至 4 時  
面試 - 下午 4 時至 6 時

地點: 九龍塘達之路  
香港城市大學  
李達三葉耀珍學術樓 (AC2)  
1 樓, 1503 室

備註: 如未能安排即場面試的申請人，可於場內申請預約面試

- 查詢: 楊佩玲老師  
3442-5790  
plyeung@cityu.edu.hk

盧啟聰老師  
3442-9741  
chunglo@cityu.edu.hk

關瑋筠老師  
3442-5409  
vivikwan@cityu.edu.hk

- 查閱詳情及  
下載入學申  
請表: <http://www.cityu.edu.hk/cccu>

## Associate of Social Science in Social Work (Part-time) Application for 2017 -18 Admission



### Come to learn more about our Part-time Social Work Programme

- Know more about our curriculum (74-credit)
- Get the answers you want to know directly from our social work teachers
- Talk to our current part-time social work students

Application fee (HK\$150) can be paid by Octopus payment or ATM transfer at Hang Seng Bank (A/C no: 359-300001-004); or

Unavailable applicants may mail-in the completed application forms with all required documents and application fee receipt for scheduled interview arrangement

### Information Seminar + On-Site Admission Interview

Date: 4 March 2017 (Sat)

Time: Seminar 3:00pm – 4:00pm  
Interview 4:00pm – 6:00pm

Venue: LT-1503, 1/F, Li Dak Sum Yip Yio Chin Academic Building (AC2), Tat Chee Avenue, CityU

Remarks: Scheduled interview will be arranged for attendees who would not have on-site interview

### Programme Information

- Programme curriculum (74-credit) and class scheduling
- Graduates are qualified for registration as Registered Social Workers.
- Applicants should note that students in this course are required to complete two fieldwork placements in full-time mode.
- Duration of study: 3 years (Part-time)
- Tuition fee: About \$167,800
- Campus: Kowloon Tong Campus

• **Enquires:** Miss Yeung Pui Ling  
3442-5790  
plyeung@cityu.edu.hk

Mr. Lo Kai Chung  
3442-9741  
chunglo@cityu.edu.hk

Miss Kwan Vivien  
3442-5409  
vivikwan@cityu.edu.hk

• **For application details:** <http://www.cityu.edu.hk/cccu>